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最好的生态环境美丽的海南欢迎您
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亚洲湾国际大酒店 坐落于博鳌黄金海岸，属于上市公司浙江

卡森实业集团有限公司旗下酒店。酒店外观采用波浪形态设计，与

浩瀚大海遥相呼应，成为海南岛东海岸一道亮丽的风景建筑。酒店

配套设施齐全，拥有海洋主题豪华客房、极具艺术气息的大型多功

能会议中心、时尚的国际SPA会所、高端定制餐饮以及动感十足的

健身中心等，倾力打造滨海旅游度假“头等舱”。

博鳌亚洲湾国际大酒店酒店介绍  

Located on the coast of Boao, Asia Bay International Hotel is a 
subsidiary of the listed company Zhejiang Kasen Industrial Group 
Co., Ltd. The hotel's exterior is designed in a wave shape to echo 
the vast sea, and has become a beautiful landscape on the east 
coast of Hainan Island. The hotel is fully equipped with maritime-
themed luxury rooms, an art-inspired large-scale multi-purpose 
convention center, a stylish international spa club, Specialty 
catering and a dynamic fitness center to create a “first class” for 
coastal tourism.  
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亚洲湾国际大酒店 位于海南省琼海市博鳌镇滨海大道8号。左拥博鳌

亚洲论坛永久会址，右揽千年渔港潭门镇。

博鳌绵延十里醉美海岸线

Boao Asia Bay International Hotel is located in No.8 Binhai Avenue, Boao 
Town, Qionghai City, Hainan Province.On the left side is the permanent site 
of Boao Forum for Asia, and on the right side is Tanmen Town, a millennium 
fishing port.

30分钟舒适生活圈 酒店交通便捷，距离博鳌镇中心约3公里，10分钟

车程可抵达潭门千年渔港、南海博物馆、海的故事；酒店距离博鳌机场15

公里、距琼海市动车站19公里，驱车约30分钟。距海口美兰机场需1.5个小

时、距三亚凤凰机场需2.5小时车程。

30 minutes comfortable life circle, the transportation is convenient, about 3 
km from the boao town, It takes 10 minutes to get millennium fishing port and 
the south-sea museum;It is about 15 km from Boao Airport and 19 km from 
Qionghai Railway Station, and takes about 30 minutes by car. about 1.5h 
from the Meilan Airport,about 2.5h form Phoenix Airport  by car.

酒店位置  
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亚洲湾国际大酒店 共计拥有客房517间，均以海洋

主题为风格装修设计，户户面朝大海，配有超大观景阳

台，可多角度观赏博鳌海岸线日出美景、倾听海浪及畅

享阳光，开启您身心的放松之旅！

海洋主题看海客房

The hotel has a total of 517 guest rooms, all of decorated 
and designed in the style of ocean theme. Each room is 
with a balcony facing the sea, You can enjoy the sunrise 
scenery of Boao coastline and the sunshine , listen to the 
sound of the sea and start your journey of relaxation.

客房介绍  
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豪华海景房

亚洲湾国际大酒店 豪华海景房共386间，大床118间，双床268间，以海洋主题为风

格装修设计，精致的酒店客房布局，让您足不出户，即可观赏日出的美景、倾听海浪及畅

享阳光，开启身心放松之旅。

Boao Asia Bay International Hotel has 386 Deluxe Sea view rooms, 118 King beds and 268 
double beds. It is decorated and designed in the style of ocean theme, with exquisite hotel 
room layout, Without leaving room, you can enjoy the beautiful sunrise, listen to the sound of 
the waves, enjoy the sunshine, and start your journey of relaxation!
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萌宠亲子房

亚洲湾国际大酒店  亲子房共有4种房型，合计31间，可满

足您家庭出游入住，亲子房均采用海洋与森林主题风格设计，为

您的亲子时光提供了最佳场地。

There are 4 room types of parent-child rooms in Boao Asia Bay 
International Hotel, 31 in total, which can meet your family's travel 
demanding. The parent-child rooms combined with the themed of 
ocean and forest, Provide the best place for your parent-child time.



感谢您下载包图网平台上提供的PPT作品，为了您和包图网以及原创作者的利益，请勿复制、传播、销售，否则将承担法律责任！包图网将对作品进行维权，按照传播下载次数进行十倍的索取
赔偿！

ibaotu.com

至尊海景行政套房

亚洲湾国际大酒店  至尊海景行政套房，客房内拥有3房3厅，可容纳6人，以海洋主题为风格装修设计，木质典雅

地板，内敛不失奢华家具，超大观景阳台，让您在阳台即可一览博鳌海岸线无余，是您出差旅行的不二选择。

Boao Asia Bay International Hotel has a deluxe sea view executive suite with 3 rooms and 3 halls. It can accommodate 6 people. 
It is decorated and designed in the style of ocean theme, wooden elegant floor, introverted luxury furniture, with the super view 
of balcony, you can have a view of Boao coastline from the balcony, it is the best choice for your business trip.
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亚洲湾国际大酒店  餐厅分别位于1楼的蓝海海鲜自

助餐厅、3楼的红珊瑚风味餐厅及26楼的瞰海阁海景餐吧。

均采用最新鲜、健康的食材来呈现极致的美食体验。酒

店因优美的就餐环境及优越的位置等特点深受广大顾客

的青睐与好评。

亚洲湾 · 舌尖上的美食

Asia Bay International Hotel's restaurants are the Blue Sea 
Seafood cafeteria located on the first floor, the Red Coral 
Restaurant on the third floor and the Sea view Pavilion 
Restaurant on the 26th floor, all of which use the freshest 
and most healthy ingredients to present the best food 
exper ience.Hote l  because o f  the  beaut i fu l  d in ing 
environment and superior location and other characteristics 
by the majority of customers favor and praise.

特色餐饮  
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汇聚中西美食，健康营养好滋味

蓝海自助餐厅  

餐厅位于国际大酒店1楼，提供日料、热菜、甜品、水果、糕点、海南特色美食及

时令蔬菜等不同种类美食供您畅享。可同时容纳480人用餐。

The restaurant is located on the first floor of the International Hotel. It provides 
seafood, Japanese food, hot dishes, desserts, fruits, pastries, local delicacies, 
seasonal vegetables and other different kinds of delicacies, fresh and delicious for 
you . It can accommodate 480 people at the same time.
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瞰海阁
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瞰海阁 海景餐吧  您的温馨美好假期

位于国际酒店26楼，轻奢蓝调风情，静享休闲美食茶饮时光。以健康轻食西餐为主，提供下午茶点、咖啡、果汁及各

类酒水。餐厅坐拥高空180度一线海景，您可一边就餐一边俯瞰亚洲湾海岸线全景，来一场味觉与视觉的双重体验。

Light luxe blues style, enjoy leisure tea-base drink. Healthy light meal, provide afternoon tea, coffee, juice and various 
drinks. The restaurant has  180° sea view, It can enjoy your food and overlooking the coastline of the Asia Bay , for a 
dual taste and visual experience.
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红珊瑚风味餐厅

餐厅菜品采用单点式，以红珊瑚为设计理念，经营中式新派海南菜、粤菜及川菜。精选

本地食材和鲜活海鲜创作。餐厅内还设有5个风格及装潢各异的包厢，其中最大的红珊

瑚包厢可同时容纳22人就餐，包厢区域均设独立出口，确保贵宾尊享私密。

餐厅可同时容纳330人同时用餐。

The restaurant is a la carte with red coral as its design concept, serving Hainan cuisine, 
Cantonese and Sichuan cuisine. A selection of local ingredients and fresh seafood. The 
restaurant also has 5 boxes with different styles and decoration, among which the largest 
red coral box can accommodate 22 persons at the same time, and the box area is 
equipped with independent exit to ensure for VIP enjoy private.The restaurant can 
accommodate 330 people at the same time.
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海边椰林草坪婚宴

Beach coconut lawn wedding banquet, vows, romantic agreement, 
the first choice for newlyweds
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婚 宴

亚洲湾国际大酒店户外草坪面积达2500平方米，除可开展各类户外

培训及拓展活动外，同时也是室外婚庆、生日宴及各类宴会活动场

地的不二选择。

The lawn area is about 2500 square meters. It is an excellent place 
for outdoor training 、outdoor activity、wedding and birthday party 
ceremony so on.
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浪漫与奢华的海滨露营季
一边享受海滨露营的浪漫与美好，一边享受酒店的各项娱乐设施，中央泳池、水上乐

园、海边骑马、健身房、台球室、儿童乐园等一应俱全。2500多平方米的海边椰林草

坪，与阳光，沙滩，椰风、海浪亲密接触，悠然自在享受度假的快乐。

Enjoy the romance and beauty of seaside camping.Enjoy the entertainment facilities of 
the hotel.Natonal leadership Swimming pool、Water park、Seaside riding、Gym、
Billiard room、Children’s playground and so on.More than 2500 square meters of 
seaside coconut grove lawn.Sunshine.Beach.The sea is beatiful sight.Get in touch with 
nature.Enjoy the joy of vacation.
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酒店配套娱乐项目

Hotel supporting entertrainment items，Rich and colorful activities
Let you have a good day with your family



感谢您下载包图网平台上提供的PPT作品，为了您和包图网以及原创作者的利益，请勿复制、传播、销售，否则将承担法律责任！包图网将对作品进行维权，按照传播下载次数进行十倍的索取
赔偿！

ibaotu.com

水上乐园

集儿童戏水池、欢乐水寨、大喇叭、漂流河、彩虹滑梯、螺旋滑

梯等娱乐项目为一休的水上乐园，是亲子度假的消暑圣地。

The water park, combined children's swimming pool, happy water 
village, loudspeaker, drifting river, rainbow slide, spiral slide and 
other entertainment items in one,is a summer paradise for parents-
children holiday.
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马术俱乐部

亚洲湾马术俱乐部，依海而建，拥有驯马、骑乘及表演经验丰富的专业

教练队伍及优良进口马匹，是滨海骑乘最佳的打卡基地。

The Asia Bay Equestrian Club , built by the sea,has tame a horse、rich 
performance experience of professional trainers and excellent imported 
horses. It is the best base for coasting.
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休闲娱乐
亚洲湾酒店海岸线拥有专业培训基地，承接2019年度国际风筝冲

浪大赛，吸引了20多个国家选手前来参与；以及杭州亚运会帆船

选拔赛暨2022年全国水翼帆船&风筝板冠军赛。

Asia Bay Hotel coastline has a professional training base to 
undertake the 2019 International Kite surfing Competition, attracting 
more than 20 countries to participate; And hangzhou Asian Games 
Sailing Trials and the 2022 National Hydrofoil sailing & Kiteboarding 
Championship.
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商业娱乐街

亚洲湾国际大酒店二楼设有商业街，配套博鳌首家24小时网红无人自助超市、精品店、健身房、瑜

伽室、海豚乐园、桌球室、乒乓球室、室内高尔夫体验馆等。

There is a business street on the second floor of the Asia Bay International Hotel, which is equipped with Boao's first 24-hour 
selfservice supermarket, boutique, gym, yoga room, dolphin park,billiard room, table tennis room, indoor golf experience hall, etc.
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